

PROSES KERJA BAGI PIAGAM PELANGGAN

PIAGAM PELANGGAN YANG BERKAITAN:

1. Keputusan tawaran kemasukan murid ke Institusi Pendidikan selepas keputusan peperiksaan awam diumumkan seperti keterangan berikut:

- v). Lulusan Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) ke Tingkatan Enam dimaklumkan dalam tempoh 19 hari bekerja.

BAHAGIAN : PENGURUSAN SEKOLAH HARIAN

BIL	TANGGUNGJAWAB	PROSES KERJA	TEMPOH MASA YANG DIAMBIL
1	Pengarah BPSH/ KPP Sektor Pengurusan Tingkatan Enam (SPTE)	BPSH menerima data Fail Induk Keputusan (FIK) SPM daripada Lembaga Peperiksaan	1 Hari
2	JK Penempatan Pelajar Tingkatan Enam (T6)	BPM melaksanakan pemprosesan dan padanan data ke Sistem Semakan Tingkatan Enam (SST6): - Syarat layak ke Tingkatan Enam (T6) - Penentuan jurusan - Kewarganegaraan - Kategori calon.	5 Hari
3	Ketua Unit (KU)	BPSH menghantar maklumat berkaitan hebahan tawaran kemasukan pelajar ke Tingkatan Enam ke Unit Komunikasi Korporat (UKK) untuk siaran media/hebahan.	1 Hari
4	Pengarah BPSH/ KPP SPTE	BPSH menerima senarai layak ke Matrikulasi daripada Bahagian Matrikulasi.	1 Hari
5	JK Penempatan Pelajar T6	Bengkel Kerja Bersama JPN dan Bahagian KPM yang berkaitan: - Semakan calon layak & tidak layak oleh BPI, BPKhas, BPSBPSK, BPM, dan	4 Hari

BIL	TANGGUNGJAWAB	PROSES KERJA	TEMPOH MASA YANG DIAMBIL
		<p>JPN.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Semakan calon layak & tidak layak selepas perubahan - Pemprosesan semula calon layak jika terdapat pindaan dan pembetulan. - Semakan Sistem Pengujian Aplikasi sst6.moe.gov.my (termasuk data calon layak dan tidak layak) - User Acceptance Test (UAT) untuk SMS dan semakan online. 	
6	Pengarah BPSH/ KPP SPTTE BPSH	Pembentangan Surat Siaran, Garis Panduan Pengurusan Kemasukan Pelajar ke Tingkatan Enam dan SST6 untuk kelulusan TKPPM OP	1 Hari
7	JK Penempatan Pelajar T6	<p>Hebahan tawaran ke T6:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Edaran Surat Siaran dan Garis Panduan Pengurusan Kemasukan Pelajar ke Tingkatan Enam kepada JPN. - Hebahan Semakan Keputusan Tawaran Pelajar ke Tingkatan Enam Semester 1 di media cetak dan elektronik (hebahan berlangsung sehingga keputusan tawaran ke T6 dikeluarkan) 	1 Hari
8	JK Penempatan Pelajar T6	<p>Persediaan aplikasi dan data tawaran ke T6:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Penyerahan data pelajar ke Pusat Data Enstek (PDE) dan "DAPAT" (data SMS). - Penyerahan senarai calon layak dan tidak layak kepada BPI, BPKhas, BPSBPSK, BPM, dan JPN. 	2 Hari
9	JK Penempatan Pelajar T6	<p>Semakan aplikasi secara "langsung" (live) data:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Data di hantar kepada PDE. - Running test. 	1 Hari
10	JK Penempatan Pelajar T6	Perubahan aplikasi jika terdapat sebarang error pada live aplikasi sebelum tawaran dikeluarkan.	1 Hari
11	JK Penempatan Pelajar T6/ Calon lepasan SPM	00.01 tengah malam live aplikasi SST6 (keputusan tawaran di aktifkan	1 Hari

BIL	TANGGUNGJAWAB	PROSES KERJA	TEMPOH MASA YANG DIAMBIL
		sehingga pelajar mendaftar ke T6 di Kolej/Pusat T6 yang terdapat di setiap daerah dan negeri): - Semakan Keputusan Kemasukan Pelajar ke Tingkatan Enam melalui laman web KPM (sst6.moe.gov.my) - Semakan keputusan melalui 1 Hari 1 Hari sistem SMS (DAPAT)	

JUMLAH TEMPOH MASA (LAMA): 30 HARI BEKERJA
JUMLAH TEMPOH MASA (BARU): 19 HARI BEKERJA